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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 10 

X Posiedzenie w dniu 14 listopada 2019  

Obrady rozpoczęto 14 listopada 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:38 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 01:04 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala. Stwierdził 

quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Grzywnowicz 

2. Marek Leciaho 

3. Roman Marciniak 

4. Krzysztof Psykała 

5. Tomasz Rymaszewski 

6. Andrzej Staszak 

7. Denis Tomala 

Przewodniczący zaproponował zmianę porządku posiedzenia w związku z przybycie 

projektantów planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustronie Morskie dla części 

obrębu Bagicz. 

Brak uwag do zmiany porządku posiedzenia.  

 

2. Opinia w sprawie przedłożenia projektu uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustronie Morskie dla części obrębu Bagicz. 

Czas rejestracji: 01:05 – 01:19:24. 

Projekt uchwały przedstawili projektanci miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ustronie Morskie dla części obrębu Bagicz. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Projektant 

- Tomasz Rymaszewski 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Projektant  

Dyskusja dotyczyła drogi dojazdowej, opisu w legendzie, terenów jakich obejmuje plan, 

braku uwag do planu, układu komunikacyjnego, placu zieleni na którym istnieją kolektory, 



str. 2 

 

drogi 30 KDW – połączenia z Sianożętami, drogi dojazdowej, obszaru szczególnego 

zagrożenia powodzią, zmiany prawa wodnego, terenów UT – wysokości zabudowy, prawa 

własności nieruchomości, warunków stawianych przez MWIK, etapu uzgodnień. 

Głosowano w sprawie opinii w sprawie sprzedaży działek gruntu nr 1/5 o pow. 0, 4330 

ha, nr 1/6 o pow. 0, 3614 ha oraz nr 1/7 o pow. 0, 3821 ha położonych w obrębie 

ewidencyjnym Wieniotowo. 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

 

Przerwa: czas rejestracji: 59:40 – 01:18:29 

PO PRZERWIE PONOWNIE ZAGŁOSOWANO W ZWIĄZKU Z TYM, ŻE GŁOSOWANIE 

PRZYPISAŁO SIĘ DO PUNKTU 3.  

Głosowano w sprawie przedłożenia projektu uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustronie Morskie dla części obrębu Bagicz. 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  

 

3. Opinia w sprawie sprzedaży działek gruntu nr 1/5 o pow. 0, 4330 ha, nr 1/6 o pow. 

0, 3614 ha oraz nr 1/7 o pow. 0, 3821 ha położonych w obrębie ewidencyjnym 

Wieniotowo. Czas rejestracji: 01:19:25 – 01:43:36. 

Sprawę przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Ewa Ostrowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Denis Tomala 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Denis Tomala 
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Dyskusja dot. położenia działek, terenów znajdujących się po lewej stronie, drogi kat. 

publicznej, połączenia do Wieniotowa, służebności, odkupionej przez gminę drogi, drogi 

prowadzonej do działek wskazanych do sprzedaży, wyceny nieruchomości, kwoty za jaką 

zostały sprzedane sąsiednie nieruchomości, wytyczenia drogi między działkami, 

pomniejszenia działek wskazanych do sprzedaży. 

Przerwa: 01:35:08 – 01:41:48 

Dalsza dyskusja dotyczyła kolejności sprzedaży działek.  

Głosowano w sprawie opinii w sprawie sprzedaży działek gruntu nr 1/5 o pow. 0, 4330 

ha, nr 1/6 o pow. 0, 3614 ha oraz nr 1/7 o pow. 0, 3821 ha położonych w obrębie 

ewidencyjnym Wieniotowo - BŁĘDNE GŁOSOWANIE - GŁOSY DOTYCZĄ GŁOSOWANIA 

NAD MPZP BAGICZ !!.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Głosowano w sprawie opinii w sprawie sprzedaży działek gruntu nr 1/5 o pow. 0, 4330 

ha, nr 1/6 o pow. 0, 3614 ha oraz nr 1/7 o pow. 0, 3821 ha położonych w obrębie 

ewidencyjnym Wieniotowo. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  

 

4. Opinia w sprawie złożonego wniosku o sprzedaż działki nr 823/4 o pow. 0, 0195 ha 

położonej w obr. ewidencyjnym Ustronie Morskie w trybie bezprzetargowym. Czas 

rejestracji: 01:43:37 – 01:46:36 

Sprawę przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Dyskusja - brak 

Głosowano w sprawie opinii w sprawie złożonego wniosku o sprzedaż działki nr 823/4 o 

pow. 0, 0195 ha położonej w obr. ewidencyjnym Ustronie Morskie w trybie 

bezprzetargowym. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  

5. Opinia w sprawie wniosku o sprzedaż pasa gruntu o szerokości 5 m z terenu działki o 

numerze 215/3 położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 

01:46:37 – 01:50:22 

Sprawę przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Zenon Wajgert 

- Sylwia Halama 

Dyskusja dot. wykorzystania terenu pod parking  (ilość miejsc, stawka dzienna za miejsca 

parkingowe).  

 

Głosowano w sprawie opinii pozytywnej w sprawie wniosku o sprzedaż pasa gruntu o 

szerokości 5 m z terenu działki o numerze 215/3 położonej w obrębie ewidencyjnym 

Ustronie Morskie.  

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Denis 

Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia negatywna.  

 

6. Opinia w sprawie wniosku o odkupienie pasa gruntu o szerokości 1 m na długości 64 

m z terenu działek nr 168/94, 168/95 oraz 168/96 obr. ewidencyjny Sianożęty. Czas 

rejestracji: 01:50:23 – 01:58:01 

Sprawę przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dot. położenia i szerokości drogi, działek w obszarze drogi, kwoty jaką gmina 

musiałaby zapłacić za drogę, zasadności przejęcia drogi, mediów w działce, przeznaczenia 

działki, dojazdu do pól.  

Głosowano w sprawie opinii pozytywnej w sprawie wniosku o odkupienie pasa gruntu o 

szerokości 1 m na długości 64 m z terenu działek nr 168/94, 168/95 oraz 168/96 obr. 

ewidencyjny Sianożęty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia negatywna. 

 

7. Opinia w sprawie przyjęcia Gminnego Programu opieki nad zabytkami na lata 2019-

2022. Cza rejestracji: 01:58:02 – 02:42:05. 

Przerwa. Czas rejestracji: 01:58:04 – 02:07:03 

Projekt uchwały przedstawiła podinspektor Monika Rozwód. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Monika Rozwód  

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Ewa Ostrowska 

- Denis Tomala 

- Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła obowiązku opracowania planu, aktualizacji gminnej ewidencji zabytków, 

konieczności opracowania programu raz na 4 lata, sprawozdawczości z programu, założeń na 

stronie 62 – obowiązku realizacji założeń, opiniowania Wojewódzkiego konserwatora 

zabytków – ograniczeń wprowadzonych tym zapisem, nieruchomości wpisanych do ewidencji 

zabytków, przeglądu nieruchomości przez konserwatora, niszczenia zabytków. 

Przerwa: 02:31:29 – 02:36:10 

Dyskusja dotyczyła kart ewidencji zabytków, wykreślonego zabytku.  
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Głosowano w sprawie opinii w sprawie przyjęcia Gminnego Programu opieki nad 

zabytkami na lata 2019-2022.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  
 

8. Wyrażenie zgody na przedłużenie umowy dzierżawy: lokalizacja automatów do 

sprzedaży przekąsek oraz zimnych i gorących napojów na okres 3 lat, lokalizacja 

automatów sprzedających zabawki na okres kolejnych 3 lat. Czas rejestracji:  02:42:06 – 

02:52:33. 

Sprawę przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Ewa Ostrowska 

- Zenon Wajgert 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła ogólnej powierzchni dzierżawionej w GOSIR, powierzchni dzierżawionej 

pod automaty, dochodu z dzierżawy, działalności baru.   

Głosowano w sprawie wyrażenie zgody na przedłużenie umowy dzierżawy - automaty.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. Czas rejestracji: 

02:52:34 – 03:18:41 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Denis Tomala 

- Tomasz Rymaszewski 

- Marek Leciaho 

- Robert Madejsza 

- Zenon Wajgert 

- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła zakupu usług remontowych dział 851, ujęcia w wykazie przedsięwzięć, 

konieczności wprowadzenia środków alkoholowych do budżetu, zakupu komputerów z 

oprogramowaniem, działu 600 transport i łączność zmniejszenie przebudowy ul. Osiedlowej 

i Słonecznej – błędu w zapisie działu 600, działu 630 zwiększenie planu na wynagrodzenie 

agencyjno-prowizyjne, zakupu sprzętu do ciągnika, przebudowy ul. Ku Słońcu – wykonania 

nowego projektu budowlanego, posypywarki do piasku. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 

nieruchomości na 2020r. Czas rejestracji: 03:18:42 – 03:23:45. 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Dyskusja – brak.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

w podatku od nieruchomości na 2020r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 
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11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości  - 

03:27:55. 

Projekt uchwały przedstawiła Dagmara Czerwińska samodzielny referent.  

Dyskusja – brak.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  

 

12. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 03:27:56 – 03:28:12. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji Budżetu zamknął 

posiedzenie komisji.   

 

 

Przewodniczący komisji Budżetu 

Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


